東華三院蔡榮星小學 2025/26 年度小一備取生申請辦法

甲、 報名須知

申請費用:免費

報名日期: 2025 年 6 月 4 日(星期三)至 6 月 10 日(星期二)

收表時間:星期一至五 上午 8 時 30 分至中午 12 時

下午2時至下午4時

星期六 上午 8 時 30 分至中午 12 時

(逾時不候,敬請見諒。)

報名地點:本校地下校務處

報名時遞交下列文件:

◆ 小一備取生申請表(可預先上本校網頁下載或到校務處索取。)

- ◆ 學童近照一張,貼在申請表適當位置
- ◆ 學童身份證明文件正副本各一份
- ◆ 統一派位申請表副本
- ◆ 最近成績表副本

乙、 甄選辦法

第一輪

形式: 小組面見 (遊戲及活動)

日期: 2025年6月14日(星期六)下午

時間:於報名時通知

在小組面見中表現優秀的同學可參加第二輪個人面試

第二輪

形式:採用親身到校見面(個人面試、朗讀中及英文故事、與家長面談)

日期: 2025年6月17日(星期二)至6月25日(星期三)

在個人面試中表現優秀的同學將獲取錄

丙、 甄選準則

- ✓ 學童在小組面見及個人面試時的表現
- ✔ 於統一派位的選校意願
- ✓ 家長對本校辦學理念的認同及配合
- ✓ 家長與本校及辦學團體東華三院的聯繫

TWGHs Tsoi Wing Sing Primary School 2025/26 Notes to Primary One Wait-listed Places Applicants

Part A. Application Notes

Application fee : Free

Application Period : 4 June (Wed) to 10 June (Tue), 2025

Time: Mon - Fri 8:30am to 12:00nn

2:00pm to 4:00pm

Sat 8:30am to 12:00nn

(Late application is NOT accepted.)

Venue: G/F General Office

Please bring the following documents when you submit your application

 Primary One Wait-listed Places Application Form (Available in school website or collect at General office)

- One recent photo of the applicant, attached to the Application Form
- Original and one hard copy of student's Identification documents
- One copy of Central Allocation Application Form
- One recent copy of school report

Part B. Selection Methods

First round:

Format: Group interview (games and activities)

Date: 14 June, 2025 (Saturday) in the afternoon

Time: To be announced at the time of submission of the application form

Successful candidates will enter the second round interview.

Second Round:

Format: Individual interview, Reading aloud Chinese and English stories, Interview with parents

Date: 17 June 2025 (Tuesday) to 25 June 2025 (Wednesday)

Successful candidates will be admitted.

Part C. Selection Criteria

- ✓ Group interview and individual interview performances.
- ✓ Choices of school at the Central Allocation Stage.
- ✓ The educational beliefs of the parents and parental support for the child.
- ✓ Collaboration with our school and the school governing body, Tung Wah Group of Hospitals.